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Protokoll från ordinarie föreningsstämma 16 maj 2013 

 

1. Ordförandens öppnande av stämman 

2. Ulf Hagdahl  (lgh 44) vald till mötesordförande vid stämman 

3. Per-Åke Andersson (lgh 23) vald till protokollförare 

4. Dagordningen fastställs 

5. Malin Höckerfors (lgh 22) och Jonas Lagerberg (lgh 54) väljs till justeringsmän och rösträknare  

6. Fastställande av röstlängd – 25 röstberättigade närvarande  

(lgh  1, 2, 3, 7, 8, 11, 14, 18, 20, 21, 22, 23, 25, 27, 28, 29, 33, 35, 40, 42, 44, 45, 47, 52, 54) 

7. Stämman fastställs vara behörigt utlyst 

8. Styrelsens årsredovisning - godkänd 

9. Revisorernas berättelse - godkänd 

10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkningen - godkänd 

11. Beslut att SEK (årets resultat) förs över till ny räkning. 

12. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 2012 

13. Stämman beslutar om totalt arvode till styrelsen och internrevisor för 2013 på ett prisbasbelopp. 

14. Valberedningens förslag till val av styrelseledamöter fastställs.  

Omval 

Ulf  Hagdahl (lgh 44, Ingrid Bergner (lgh20), Björn Jansson (lgh 33), Per-Åke Andersson (lgh 23) 

Nyval 

Inger Bergdahl (lgh 12), Marie Steen (lgh 11) och Rosanna Landi (lgh 57) 

Suppleanter, omval 

Jonas Lagerberg (lgh 54), Tobias Bergstrand (lgh 2)  

Samtliga omval och nyval gäller på 1 år. 
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15. Carin Brännberg (lgh 35) omvaldes till revisor. 

16. Till valberedning väljs Mattias Abrahamsson (lgh 21) och Inga Knutsdotter (lgh 29).  

17. Förslag från styrelsen och medlemmar 

 Bredbandsbolagets förslag diskuteras. Stämman bestämmer att styrelsen jobbar vidare med 

frågan.  

 Stämman beslutar om ett nytt möte i november/december för att diskutera ekonomin.  

 Dörrarna är för tunga för barnvagnar. Kan vi göra något? Även dämpning av dörrar. Styrelsen 

behandlar frågan.  

 Medlemmars ansvar för att hålla rent diskuterades. Styrelsen skickar ut förhållningsregler.  

 Ett förslag att snygga till vid postlådorna diskuteras. Stämman bestlutar att styrelsen ska köpa en 

låda till återvinningspåsarna och ställa denna på femte våningen.  

18. Stämman avslutades. 

  

Vid protokollet: __________________________________________ Per-Åke Andersson 

Justerat av: ____________________________________________ Ulf Hagdahl, ordförande 

 ____________________________________________ Jonas Lagerberg, justerare 

 ____________________________________________ Malin Höckerfors, justerare 


